



英屬哥倫比亞

BRITISH COLUMBIA



944,735 sq KM  
94萬4千7百 平方公里

Since 1990, BC wineries have grown 15 times as many, with most of them located in the Okanagan Valley.

與1990比較，英屬哥倫比亞葡萄酒廠的數量增長了15倍，而大部分的酒廠都設在歐肯納根谷



ONTARIO 安大略



1,076,000 sq KM  
107萬6千 平方公里

One of the world's leading Icewine producers since 1991, when one of its wineries' won Grand Prix d'Honneur at Bordeaux's Vinexpo.

安大略省出產的冰酒在1991年波爾多的Vinexpo獲得大獎勳章

QUEBEC 魁北克



1,542,000 sq KM  
154萬2千 平方公里

Small quantities of wine are reproduced using grapes from French Vines dating back to 1608.

於1608年，當地居民將來自法國且十分耐寒的葡萄樹種植於魁北克，所以有小部分的葡萄酒是由來自法國的葡萄品種釀製而成

NOVA SCOTIA 新斯科細亞



55,283 sq KM  
5萬5千2百 平方公里

Nova Scotia is one of the first areas to cultivate grapes in North America, the earliest planting being in 1600s.

新斯科細亞是其中一個最先種植葡萄的北美地區，早於1600年代已經開始種植

LEGEND 圖例

HUMIDITY 濕度	
	LOW 低
	AVERAGE 中
	HIGH 高

TEMPERATURE 溫度	
	LOW 低
	AVERAGE 中
	HIGH 高

VARIETAL 葡萄品種	
	CABERNET SAUVIGNON
	MERLOT
	CHARDONNAY
	VARIOUS

OTHERS 其他	
	AREA 面積
	INFO 資訊

